

פסק שבת לצפצוף טורדי של מכשיר הזנה

הוראות הפעלה:

לפני כניסה השבת יש לכוון את הפעלת המנגנון להפסקת הצפצוף על ידי כוונונו של מערך המפסק מול כפתור ה- off של המכונה.
הנחיה והדגמה ותרגול ינתנו למשפחה בעת מסירת המכשיר.

ażhorot vahagbelot:

1. מנגנון הפסקת הצפצוף מיועד לשימוש בשבותות ובଘים בלבד.
2. על ההורים להכיר את משך זמן האכלה הרצוי, ובמידה שהמכשיר מצפצף לפני כן, לבדוק אם ישנה תקלת.
3. הצפצוף בעל חשיבות גדולה להתרעה על תקלת במכשיר האכלה, ולכן יש ליחס לו חשיבות גדולה. אין למנוע צפצופים באופן גורף.

אין להפעיל את המנגנון בשעות הלילה בשום מקרה. זאת כדי שILD לא נמצא תחת השגחה בלילה והצפצוף נועד להעיר את ההורה/המטפל.

השימוש במוצר באחריות הבלעדית של המשתמש/המטפל/ההורה

مفتاح سبت للصغير المتكسر لجهاز التغذية

قبل حلول يوم السبت, يجب ضبط تنشيط آلية إيقاف الصغير بواسطة ضبط نظام قاطع الدائرة الكهربائية أمام زر إيقاف تشغيل الجهاز.

التحذيرات والقيود:

1. آلية إيقاف التنبية مخصصة للاستخدام في أيام السبت والأعياد فقط.
2. على الآباء معرفة وقت التغذية المطلوب، وإذا كان الجهاز يصدر صفيرًا مسبقاً، فتحقق من وجود عطل.
3. ل scafaret أهمية كبيرة للتحذير من وجود عطل في جهاز التغذية، ولذلك يجب إيلاء أهمية كبيرة لها. يجب عدم منع الصفارات بشكل جماعي

**لا تقم بتشغيل الجهاز ليلاً تحت أي ظرف. وذلك لأن الطفل لا يخضع للإشراف ليلاً، فالصافرة تهدف إلى إيقاظ الوالد /
مقدم الرعاية**

Shabbat switch for constant beeping of a feeding device

Before the Sabbath, the activation of the beep stop mechanism should be adjusted by setting the circuit breaker system in front of the machine's off button.

Warnings and Restrictions:



1. The beep stop mechanism is intended for use on Sabbath and holidays only.
2. Parents should be aware of the desired feeding time, and if the device beeps beforehand, check for malfunction.
3. The beep has great importance for warning of a malfunction in the feeding device, and therefore attention is needed to it. Do not cancel beeps as a whole

Do not activate the mechanism at night under any circumstances. The child is not under supervision at night and the beep is intended to wake the parent / caregiver

The use of the product is under the sole responsibility of the user